
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2013. július 
hó 04. napján megtartott rendkívüli testületi ülésér ől. 

 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester 

  Anderkó Attila alpolgármester 
  Forróné Beleznai Mária képviselő 
  Makó Lóránt képviselő 
  Makó Sándor képviselő 
  Tószegi Gyula képviselő 
  Vass Roland képviselő 

 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző. 
 
 
Radó Tibor polgármester– Köszöntök mindenkit a 2013. július hó 04. napján megtartott 
rendkívüli testületi ülésünkön. Megállapítom, hogy a testület teljes létszámmal jelen van, 
tehát határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Anderkó Attila és Tószegi Gyula képvise-
lőket javaslom, ha elfogadjátok. 

Anderkó Attila képviselő- Igen. 

Tószegi Gyula képviselő- Igen. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

163/2013. (VII.04.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesőnek 
Anderkó Attila és Tószegi Gyula képviselőket jelölte ki. 

 

Radó Tibor polgármester– A meghívó írásban kiküldésre került. Egy fő napirendi pontunk 
lenne. Valakinek az egyebek napirendi ponton belül javaslata? 

Tószegi Gyula képviselő- Szeretném, ha az egyebeken belül beszélnénk a falunapról. 

Vass Roland képviselő- Az egyebek napirendi ponton belül szeretném én is, ha megbe-
szélnénk valamit. 

Radó Tibor polgármester- Rendben van. Aki a napirendi pontokkal egyetért, kérem, sza-
vazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Napirend elfogadása 

164/2013. (VII.04.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadta el: 

1. Tulajdonrész vásárlási lehetőség a Csongrád Megyei Településtisztasági Kft-
ben. 

2. Egyebek. 



1 Napirendi pont: Tulajdonrész vásárlási lehet őség a Csongrád Megyei Tele-
püléstisztasági Kft-ben.  

Radó Tibor polgármester- Előterjesztésben részletesen írtam erről a napirendi pontról. 
Érdemes lenne tulajdonrészt vásárolni önkormányzatunknak a Kft-ben. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Én csak annyi kiegészítést tennék, hogy Nagyér, Ambrózfalva 
és Csanádalberti már meghozta ezzel kapcsolatban a döntését.  

Radó Tibor polgármester- Kérdés, észrevétel? 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Nagyon mást tenni nem is tudunk szerintem. 

Radó Tibor polgármester- Aki a kiküldött határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Csongrád Megyei Településtisztasági Nonprofit Kft-ben tagi üzletrészvásárlás 

165/2013. (VII.04.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Csongrád Megyei Te-
lepüléstisztasági Nonprofit Kft-ben 100.000 Ft értékben tagi üzletrészt kíván vásá-
rolni. A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a vásárlással és a Kft-be 
történő tagfelvétellel kapcsolatos intézkedések megtételére. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal 
 
 
2. Napirendi pont: Egyebek.  

Tószegi Gyula képviselő- A falunapról már többször is volt szó. Az tudjuk, hogy nincs rá 
pénzünk, de a hagyományokat nem szabad feladni és idén is meg kell szerveznünk a fa-
lunapot. Most is úgy tervezem, hogy több helyszínen lesz megtartva a rendezvény, az ün-
nepi rész a szokásos helyen, a kopjafánál, a kulturális szórakoztató műsor pedig a Műve-
lődési Ház mögötti részen, mert a sportpályára az építkezések miatt nem tudunk rámenni. 
Ezen kívül rendelkezésemre bocsájtotta a Tájház kulcsát a tulajdonos azzal, hogy ilyen 
alkalmakkor lehet azt használni. Ezért a szlovák önkormányzattal úgy gondoltuk, hogy be-
fűtjük a kemencét és abban sütjük meg a falunapi kenyeret, amelyet az ünnepségen fel-
szentelnek az egyházak képviselői, ezen kívül kenyérlángost is sütünk és a Tájházban egy 
„kínáló” napot tartunk. Amennyiben a Művelődési Ház mögött sikerül megcsinálnunk a 
színpadi részt betonozással, akkor arra át tudjuk szerelni a pályán lévő színpad sátorré-
szét, ha nem sikerül, akkor viszont a tótkomlósi szlovákoktól elkérem a mobil szabadtéri 
színpadot. A műsor még képlékeny, mert a fellépő díjak igen magasak, de valamit meg-
próbálunk szervezni. Említette Róbert atya, hogy a falunapon 14-től 15 óráig hangversenyt 
szervez a templomban és ez is a műsor része lesz. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Beszéltünk már a kopjafaállításról. Ha megoldható, jó 
lenne annak az ünnepségét is a falunap keretében megtartani. 

Radó Tibor polgármester- 14 óra előtti időpontra lehetne tenni. 

Tószegi Gyula képviselő- Csak azt kell megszervezni, hogy a hangtechnikát, hogy helyez-
zük át egyik ünnepség helyszínéről a másikra, mert a Kultúrház a saját hangtechnikájával 
dolgozik, az önkormányzat pedig az ünnepségre biztosítja a hangtechnikát. Ezt lehetne 
átszerelni a kopjafaállítás ünnepségére. 

Forróné Beleznai Márai képviselő- Ez lehet, hogy komplikált lenne, mert az általam java-
solt ünnepség is legalább 40 percig tartana műsorral együtt és ez így nehezen megoldha-



tó. Akkor inkább maradjunk abba, hogy a kopjafaállítás ünnepsége augusztus 20-án lenne 
megtartva. 

Radó Tibor polgármester- Én felajánlok a falunapra 30.000 Forintot a saját pénzemből, ez 
futja majd a koszorút, kenyeret, virágot stb. Még egy támogatóról tudok, aki jelentkezett 
50.000 Forinttal.  

Makó Sándor képviselő- Én és a fiam 10-10.000 Forintot ajánlunk fel. 

Tószegi Gyula képviselő- Tombola kérdéses, hogy lesz e, mert az utóbbi időben sajnos 
akkor is nagyon csökkent a kereslet, ha vonzó ajándékokat sorsoltunk ki. 

Makó Lóránt képviselő- Ha lesz tombola, az Erdélyi Büfé nevében egy 1.000 és egy 1.500 
Forintot étkezési jegyet ajánlok fel tombolatárgynak. 

Radó Tibor polgármester- Köszönöm a tájékoztatásod, a szervezés folyik tovább, remél-
jük, hogy jól fog alakulni. Átadom a szót Rolandnak. 

Vass Roland képviselő- Azért kértem szót, mert nagyon sokan nagyon sok mindent ter-
jesztenek rólam a hétvégi viselkedésemmel kapcsolatban. Nagyon sajnálom, amit történt, 
többet ittam a kelleténél és ezért bocsánatot kérek a testülettől, többet ez nem fog előfor-
dulni. Sok rosszakaróm van, aki úgy terjeszti a történteket, ahogy valójában nem is történ-
tek meg. 

Radó Tibor polgármester- Én is nagyon sok embertől hallottam a történetet, de két egy-
forma sztori nem volt benne. Én is azt mondom neked Roland, hogy az etikai dolgokra 
nagyon kell vigyázni, mert mi szem előtt vagyunk. 

Forróné Beleznai Mária képviselő- Én is azt mondom, hogy szóbeszédre nem lehet adni. 
Ezt itt be kell fejezni, ilyen alapon nem ítélhetjük meg a helyzetet. 

Makó Sándor képviselő- Én is hallottam sok mindent, de tényleg Rolandtól akarom hallani, 
hogy mi történt. 

Vass Roland képviselő- Nem igen emlékszem a dolgokra, de aki ott volt a helyszínen, azt 
mondta, hogy tulajdonképpen nem történt semmi, a látszat volt nagyon félreérthető. Ezt a 
kocsmáros mondta nekem, aki ténylegesen ott volt. Ezen kívül, még ha jól emlékszem 
még két személy tartózkodott a helységben. Azóta már tisztáztam a dolgot a másik féllel 
is. 

Radó Tibor polgármester- Rendben van. Úgy látom az a képviselők álláspontja, hogy ezt 
az ügyet lezártnak tekinti, ha valakinek ez nem tetszik, az tegyen róla. Egyebeken belül 
valakinek egyéb kérdése, észrevétele? Láthatóan nincs, így én megköszönöm a részvételt 
és a rendkívüli testületi ülést bezárom. 

 
 

Kmft. 
 
 

  Radó Tibor    Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 Anderkó Attila  Tószegi Gyula 
 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
 


